
Job offer details : Process Quality Engineer

Recruiter            SAFRAN 赛峰集团

Address 501, Tower B, Jiaming Center, No.27 Dongsanhuan North Road, Chaoyang District, Beijing

100020, China

Zipcode 100020

City Pékin

Reference 25D1755675030

Title of the Offer Process Quality Engineer

Description of the mission 1.Follow HSE responsibility 遵守HSE责任:

- Assist the department Manager in performing the HSE responsibilities of the department as

mentioned in SXAC 0051 , HSE procedures and HSE instructions. 协助部门经理履行SXAC 0051 《职业健康安全和环保手册》、HSE程序文件、HSE作业指导书中提到的部门HSE职责。

- In the process of operation, employees shall strictly implement the HSE duties of the post,

abide by the HSE rules and regulations and operating procedures of the unit, obey the

management, and correctly wear and use personal protective equipment. Personal protective

equipment should be inspected before each use, and ensure the personal protective

equipment is in good condition. 从业人员在作业过程中，应当严格落实岗位HSE职责，遵守本单位的HSE规章制度和操作规程，服从管理，正确佩戴和使用劳动防护用品。每次使用前检查劳动防护用品，并确保劳动防护用品完好。

- Employees shall receive education and training on production safety, master the knowledge

of production safety required for their work, improve their production safety skills, and enhance

their ability to prevent and deal with accidents. 从业人员应当接受安全生产教育和培训，掌握本职工作所需的安全生产知识，提高安全生产技能，增强事故预防和应急处理能力。

- When employees discover hidden dangers of accidents or other unsafe factors, they shall

immediately report to the on-site safety production management personnel or the responsible

person of the unit. 从业人员发现事故隐患或者其他不安全因素，应当立即向现场安全生产管理人员或者本单位负责人报告。

- Saving water and energy consumption. Dispose waste according to sorting rules. 节约用水用电,按照分类要求丢弃废弃物。

- Participate in General Planed Inspection (GPI) according to schedule. 按照计划参加定期HSE检查（GPI）。

- According to the company's requirements, participate in occupational disease physical

examination before, during and after leaving work. 按照公司要求参加职业病上岗前、在岗期间、离岗时职业病体检。

2.Manufacturing process surveillance, including but not limited.制造过程监督，包括但不限于。

- Monitor if operations followed the IT/ITP, especially when IT/ITP updating, newcomers on

board监督生产操作是否遵循IT/ITP，特别是在IT/ITP更新、新员工加入时。

- Monitor if operations followed the quality rules (refer to quality habilitation training material),

like operators qualification, JO stamp, data recording, file archiving, etc., 监控生产操作是否遵循质量规则（参考质量适应培训材料），如操作员资格、工单印章、数据记录、文件归档等。

- Lead the deviations solving relevant with quality detected during audit (including internal

audit, 20min, customer/external audit) or daily activities, 主导解决在审核中（包括内部审核、20分钟、客户/外部审核）或日常活动中发现的与质量相关的偏差。

- Monitor the machines maintenance & periodic checking status.监控机器维护和定期检查状态。

- Monitor the material storage condition, validity. 监控材料储存条件、有效性。

- Monitor the calibration status and label on site. 监控现场校准状态和标签。

- Monitor if parameters out of tolerance, work together with Process Engineers and

Production/Maintenance to deal with the nonconformity and follow the RCA & Actions. 监控参数是否超出公差，与工艺工程师和生产/维护部门合作处理不符合项，并遵循根本原因分析&行动计划。

- Process FMEA management, such as risk identification ,analysis and control. 过程FMEA管理，如风险识别、分析和控制。

- Quality data management, statistical analysis. 质量数据管理、统计分析。

3. Product nonconformity treatment产品不合格处理

- Pilot the nonconforming parts treatment, relevant DA processing. 主导不合格零件处理，开具不合格证。

4. Material quality control材料质量控制

- In charge of relevant production materials incoming inspection specification and validate the

report. 负责相关生产材料进料检验规范，并验证报告。

- Treatment of nonconforming materials detected during IMI and production, manage NQAR

when necessary, relevant supplier performance assessment. 处理来料检验和生产过程中发现的不合格材料，必要时管理供应商不合格整改要求，及相关供应商绩效评估。

5. Measurement data accuracy测量数据精度

- launch or monitor the measurement R&R, correlation, monitor the measurement system to

assure the data accuracy. 启动或监控测量重复性再现性分析、相关性，监控测量系统以确保数据准确性。

6. DVI topics supporting支持新产品导入项目

- Participate in DVI risk analysis，Monitor the validation status of DVI. 参与新产品导入项目风险分析，监控新产品导入项目的验证状态。

https://chine.francealumni.fr/


7. ENQA treatment if relevant 客户投诉处理（如相关）

- Lead the disposition of ENQA relevant, including root cause analysis and improvement

actions following. 主导客户投诉相关事务的处理，包括根本原因分析和后续改进措施。

8. Quality improvement project 质量改进项目

- Lead or participant in project such as human factor, GB project. 主导或参与项目，如人为因素、GB项目。

9. Manage direct responsible working instruction training/updating管理直接负责的工作指导培训/更新。

10. Supplier management when assigned供应商管理（如有分配）

- Participate in supplier audit, supplier performance assessment, in charge of quality problem

resolving.参与供应商审核、供应商绩效评估，负责解决质量问题。

Type of contract
Teleworking Not specified

Profile Production / Manufacturing / Construction

Customer Safran Aircraft Engines Guiyang Co., Ltd. 赛峰飞机发动机（贵阳）有限公司

Location Guiyang

Location code Outside the EU

Country China

Region Guizhou

Profile description Education Requirement/教育程度要:

Bachelor degree/本科

Work Experience Requirement /工作经验要求:

3-5 years experiences/3-5年

Knowledge/Special Skills Requirements/知识或特别的技能要求：

1. Basic knowledge on casting, mechanics, materials or related majors

2. Familiar with ISO9001/AS9100 quality system is preferred

3. Familiar with process quality management and quality tools, such as FMEA, 8D, control

plan, process capability, statistical analysis, problem solving skills etc.

4. Capable of leading quality problem solving & quality improvement

5. Fluent in written and oral English

6. Proficient in using office software , power BI

7. Good quality sense, ownership sense for work

8. Good at communication , organization among cross function team

1.具备铸造、机械、材料或相关专业基础知识

2.熟悉ISO9001/AS9100质量管理体系者优先

3.掌握过程质量管理及质量工具（如FMEA、8D、控制计划、过程能力分析、统计分析方法及问题解决技能等）

4.具备主导质量问题解决及质量改进的能力

5.英语口语及书面表达流利

6.熟练使用Office办公软件及Power BI

7.具有良好的质量意识和工作责任心

8.擅长跨部门团队沟通与组织协调

Sector Aircraft - Space - Transport equipment

Language English


